

Date: 2021/01/13 : التاريخ

تعميم رقم (2021/03) Circular No.

<p>All Airlines Operating at Kuwait International Airport.</p>	<p><u>الى جميع شركات الطيران العاملة في مطار الكويت الدولي.</u></p>
<p>Based on the directives of the competent authorities in the State of Kuwait, please Adhere to the Following Instructions:</p> <p>First:- House workers Allowed to be brought for recruitment within the framework of the domestic worker. Approved plan via (Belsalamah.com) platform with maintain full compliance of the plan terms and conditions.</p> <p>Second:- all Passengers either Kuwaitis or non-Kuwaitis, Arriving to the State of Kuwait are required to Hold valid (PCR) test approved certificate, proving negative result and not being affected with (COVID-19) virus. certificate validity should not exceed (72) hours from the date of the test until the time of acceptance on board the flight form the point of departure.</p> <p>Third: - The above will be effecting from Sunday, January 17, 2021.</p>	<p>بناء على توجيهات السلطات المختصة بدولة الكويت يرجى الالتزام بالتعليمات الآتية:</p> <p>أولاً:- السماح باستقدام العمالة المنزلية ضمن إطار خطة العمالة المنزلية عبر منصة (بالسلامة) مع الالتزام بالضوابط والاشتراطات في الخطة.</p> <p>ثانياً:- الزام جميع الركاب القادمين الى دولة الكويت من جميع الدول، سواء كانوا من الكويتيين أو الغير الكويتيين ، تقديم شهادة فحص (PCR) معتمدة تثبت سلبية الإصابة بالفيروس (COVID-19)، صلاحيتها لا تزيد عن (72) ساعة من تاريخ أخذ العينة وحتى وقت القبول على الرحلة من بلد المغادرة.</p> <p>ثالثاً:- يتم العمل بما جاء أعلاه اعتباراً من يوم الأحد الموافق 17 يناير 2021.</p>

نائب المدير العام لشؤون مطار الكويت الدولي
Deputy Director General
For Kuwait International Airport Affairs

م/ صالح عبدالله الفداغي